10/02/2016 中文報告

- 1. 歡迎首次來參加崇拜的朋友們,散會後請坐在旁邊的弟兄姊妹帶他/她到圖書館,讓迎新小組 歡迎他們。
- 2. 教會將於今天中午舉行消防演習,請弟兄姊妹不要提前離開,也不用去教室接孩子。聽到警報聲後,請立刻照墻上的標記和同工的指引,從最近的出口離開大樓,去到指定地點。警報解除後,再回原來的教室。附近的消防隊和消防車會來協助演習,請不要將車停在路局,也不要在此時離開以免造成擁堵。
- 3. 教會辦公室與 Shatiel House 將於 10 月 3 日開始拆除。從 10 月 3 日起,國、粵、英三堂的崇拜和 主日學課室,調整如下
- * 粵語堂崇拜: 5-flex 調整至 4-flex (#134 #140)
- * 英語主日學: #132 (成人), #123 (大學生)
- * 青少年主日學: #127, #133, #135, #137, #139, #141, #143.
- * 兒童崇拜/主學: #148, #150, #151, #152, #153, #155, #156, #158。 三堂主日崇拜時間仍保持不變。
- 4. 從 10 月 3 日起,牧師與工作人員周一至周五將在教會主樓辦公。陳牧師:#143, 林牧師: #139, Pastor Jerry:#141, 梁傳道: #152, 湯長老: #115, 教會秘書: 圖書館。
- 5. 全教會聯合宣教年會定於 10 月 7-9 日舉行,今年的主題是:宣教 雙向的祝福。中文堂講員是華人福音普世差傳會資深宣教導師林安國牧師。週五晚 7:30-9:30:我的祝福;週六下午 1:30-3:30 教會宣教策略;下午 5:30-6:30 全教會聚餐;晚上 7:00-9:30 差傳:萬民的祝福;週日上午 9:30-10:45:教會的祝福;聯合主日學:如何預備自己從參與差傳事工中得祝福。今年宣教信心認獻的金額是\$59,530。請弟兄姊妹預留時間參加。
- 6. 教會憲章將在以下兩方面作出修改:(1)添加關於性方面的條款以保護教會立場;(2)重新調整教會議會架構:設備、財務、總務、宣教、資訊和文書執事仍保持現有架構不變。事工類執事:關懷、宗教教育、團契、本地宣教和崇拜執事,將併入各語言堂核心同工小組。另外將有各語言堂執事,代替事工類執事進入教會議會。修訂後的憲章可在接下來的兩個月供會眾參考,並在12月4日的會員大會上投票表決。稍後會報告Q&A時間,並解答會眾問題。
- 7. 教會邀請粵語堂牧職候選人盧國偉傳道,於 10 月 14-23 日從香港來 Cary 第一次面談。第一次面談的重點在與教會牧養團牧師長老們溝通,與教會議會見面,並在粵語堂講道,與粵語堂同工及弟兄姊妹們彼此認識。如果牧養團及教會議會同意邀請盧傳道回來作第二次面談,屆時盧傳道將與教會其他堂會同工及弟兄姊妹們見面認識,並在國語堂講道。盧傳道的履歷及見証已放於大堂桌上,請為盧傳道的行程及面談,以及整個的聘牧過程禱告。
- 8. RCCC 禱告團已經開始為牧師 40 天的禱告,仍願意參與這一服事的弟兄姊妹,請與王舒琳 (732-829-0879) 或胡敏之 (240-441-2212) 聯絡,齊心為牧者禱告。另外,在教會大廳桌上有禱告 箱,弟兄姊妹可將需要代禱的事項投入箱中,禱告團將每周定期打開禱告箱,為其中事項禱告。
- 9. 秋季北卡恩愛夫婦營將於 11 月 4-6 日在 Homewood Suites by Hilton (RTP 工業園附近) 舉行,每對夫婦\$80。這是夫婦深入學習如何經營婚姻關係的好機會。報名從即日起至 10 月 2 日截止,名額有限,請儘快與徐品武、周雁夫婦聯絡(919-924-8485, pinwu_xu@hotmail.com)。

青少年事工報告

1. 青少年主日學

從今日起,青少年主日學將在教會主樓進行。9:30am 在 2-Flex 教室聚會與報告,9:50am 進入各教室上主日學課程。

- 2. 特別感謝 感謝上週六一起將野餐桌打磨、上漆、順利做完的弟兄姊妹: Billy Cheung, George Chen, Matt Wang, Brian Wan, Howard Jiang, Tina Zheng, Zach Guan, Benson Liu, Jonny Wu, Andrew。
- 3. Operation Christmas Child 事工

今年我們的目標是 325 個鞋盒。我們將從下禮拜開始收集您的捐贈物品,您的擺上將使我們有機會向 325 個孩子分享基督的愛和福音!

4. 本週五青少年團契

10月7日本週五晚7:30,英語堂舉行聯合團契。青少年團契將和英語堂成人團契、大學生團契一起在5-Flex 教室聚會,由宣教年會英語堂講員 TOM ENGELSMAN 分享信息。

兒童事工報告

- 1. 新一季 AWANA 已經正式開始,歡迎參加。
- 2. 兒童事工已刊發每月通訊,請有恩賜和願意幫助的弟兄姊妹,與梁婉明傳道聯絡。

擴建 禱告

1. 教會擴堂工程將於近日內開工建造,目前正在規劃各個配合擴堂的小組及同工,請為此禱告

請為主日講員代禱: 國語堂講道主題一我們起來建造吧!

日期	國語	粵語	英語
10/09	林安國牧師		Tom Engelsman
10/16	林春騰牧師	盧國偉傳道	Elder Don

10/02/2016 Announcements

- 1. We welcome new friends who are worshipping with us today for the first time.
- 2. Today is Fire Drill Day. Just go on with your regular schedule of activities as normal. When the alarm sounds, quickly, silently and orderly exit the room where you are at following the color coded exit signs and walk out the closest door. Follow the commands of the fire drill guides and gather around the color coded banner outside. Ladies please take your purse and leave everything else behind. PARENTS ARE NOT TO GO GET THEIR CHILDREN. YOUR CHILD'S TEACHER WILL LEAD THEM TO THEIR COLOR CODED DESIGNATED AREA. Come back in when the signal is clear. A ladder fire truck will be here to assist us and observe. DO NOT DRIVE OFF AT THIS TIME AS THAT WILL CAUSE A MASSIVE TRAFFIC JAM. Please cooperate and emphasize SAFETY FIRST.
- 3. Demolition of Church office and Shatiel House will start on 10/3. Starting from Monday 10/3, worship and Sunday school of all three language congregations will be in the main building according to the new arrangements.
 - * Cantonese worship: #134- #140 (5-flex turns into 4-flex).
 - * English Sun. School: #132 (adult), #123 (college students)
 - * Youth Sun. School: #127 (choir room), #133, #135, #137, #139, #141, #143.
 - *Children classes/worship: #148, #151, #153, #155, #150, #152, #156, #158.
- 4. Starting from 10/3, Mon-Fri, church staff will use main building classrooms as temporary office. Pastor Tran: #143, Pastor Miller: #141, Pastor Lin: #139, Miranda: #135, Elder Don: #115, Secretary: Library.
- 5. Church Constitution revision. The current Constitution has been revised in two areas: (1) To add language on sexuality issues to protect our church against such issues and (2) To reorganize the Church Council to keep the service deaconates in place (facility, finance, general affairs, global missions, IT and secretary). The other ministry deaconates (caring, Christian education, fellowship, local missions and worship) are relegated to a different operational tier and embedded into each of the language core teams. In their place at the Council level and specific to a language congregation, are birthed language deacons. The language deacons and service deacons will each serve for two year terms. The revised document is available for your review for the next two months and voted at the annual congregation meeting on Dec. 4th, 2016. Informational Q&A sessions will be held to further explain the proposed changes and to answer any questions that you may have.
- 6. The theme for this year's Mission Conference is "Mission: A Two-Way Channel of Blessing", to be held on Oct 7th -9th at RCCC. English speaker will be TOM ENGELSMAN. Friday 7:30-9:00pm: God on Mission; Saturday 12:30-2:30pm: 5 things I would tell my 20 year old self; 5:30-6:30pm: Potluck; 7:00-8:30pm: New Trends in Missions; Sunday 9:30-10:45am: Our Mission (Sunday School); 11:15am-12:30pm: The Remaining Task (Worship Sermon).
- 7. The church has invited Minister Daniel Lou for the first interview for Cantonese minister from Oct 14th to Oct 24th. Copies of his testimony and resume are on the table in the foyer. The interview schedule will be ready soon. We ask our congregation to pray for the search.

Youth

- Youth Sunday School Moving to Main Building
 Today, we will start having our Youth Sunday School classes in the main building. We will meet at 9:30 am in the 2 Flex for our fellowship and announcement time and then go to our classes at 9:50 am.
- 2. Special Thanks Special thanks goes to Billy Cheung, George Chen, Matt Wang, Brian Wan, Howard Jiang, Tina Zheng, Zach Guan, Benson Liu, Jonny Wu, and Andrew Li for doing an excellent job on sanding and staining our new picnic tables!
- 3. Operation Christmas Child Goal Our goal is to make 325 gift-filled shoeboxes this year for Operation Christmas Child. We will start collecting items to fill the shoeboxes next week. Students, we need for you to give sacrificially this year so that we can touch the lives of 325 children with the love and Good News of Jesus.
- 4. This Friday's Youth Group On this Friday, October 7th, our youth group will join with the English Adults, Young Adults, and College students in the 5 Flex at 7:30 p.m. to hear our special Missions Conference speaker.

Children

- 1. AWANA ministry already starts. Welcome to join us.
- 2. Children's Ministry publishes a monthly newsletter. Anyone who's gifted in design and can help with the newsletter, please contact Miranda Liang, as soon as possible.

Remember in Prayers

1. Church expansion project will start very soon. Please pray for the planning of all sub-committees and recruiting brothers and sisters to participate.

Upcoming Sermons

10/09 Open	Tom Engelsman
10/16 Open	Elder Don